
FAU-møte tirsdag 12. 11.24

Til stede: Maren Elise Langø (1. trinn), Leif Bjarte Johansson (2.trinn), Hildebjørg
Systad Iden (3.trinn), Elina Borg Björnström (4.trinn), Ingvild Revheim (5.trinn), Åshild
Gramstad (vara for Tale Kristine Ulstein 6.trinn), Ingeborg Hagen (7.trinn), Mette
Berger Gulbrandsen (FAU leder) , rektor Kirsti Natvik

11. 24/25 - Innkallingen og referat godkjennes

12. 24/25 - Nye medlemmer og roller

- Nye medlemmer i FAU siden sist møte: Maren Elise Langø (1. trinn), Elina Borg
Björnström (4. Trinn), Ingvild Revheim (5.trinn) og Ingeborg Hagen (7.trinn)

- Endring i roller: Leif er blitt SU leder så Elina tar over som referent

- Kort orientering om FAU’s arbeid til nye medlemmer.

13. 24/25 - Rektor orienterer

Fra skoleåret 2025-2036 disponerer Byfjord etter all sannsynlighet ikke
modulbygg lenger.

Dette bygget skal etter all sannsynlighet rives. Garasjen vil stå igjen.

Skolen vil fortsatt ha 15 klasser, 1 klasse mer enn det den er bygget for.

Ledelsen har sett på ulike alternativer til løsninger:

1. Tredelingsrom i andre etasje, A-bygg, tas i bruk som fast klasserom til neste
års 5. trinn.

1. Mangler da garderobe (ev bruke stort grupperom til dette?)

2. Kun 3 toaletter i 2. etasje. Kan vaskerom bygges om til toalett?

2. Musikkrommet gjøres om til klasserom.

1. Musikkundervisning flyttes til et annet rom?

2. Toalett i vestibyle må da brukes av elever.

3. Syrommet v/sløydsal og heis bygges om til klasserom.

1. 2 toalett i gangen. Knagger i gangen for å henge jakker.

2. Skjerm fra modulbygget flyttes bort og monteres.



3. Syrom og musikkrom kombineres? Systasjon på sløydlager i tilknytning
til sløydrom?

4. Andre løsninger?

Vi har ikke gitt opp håpet om å få lov til å beholde bygget ytterligere 3 år til. Hvis
bygget forsvinner, vil det påvirke alle trinn og organiseringen av undervisningen. Noe
for FAU å engasjere seg i?

Kommentar FAU: Vi ser på hvordan vi i FAU kan støtte søknaden om å beholde
bygget lenger.

Vel blåst Grunnskolens kveld!

Takk til foreldrene for flotte kafebidrag og avvikling av kafedriften! Skolen setter stor
pris på det fine foreldreengasjementet som er avgjørende for å få en kveld som dette
vel gjennomført.

Skolen har noen synspunkter som vi vil dele med FAU/foreldre:

● Det var en del barn som virret rundt uten foresatte. Vi ønsker at dette fortsatt
skal være et foreldre/barn-arrangement, der barn og foreldre er sammen
denne kvelden.

● Hva er god oppførsel på scenen? Er det greit å gå midt i forestillingen? Er det
greit å forstyrre både de rundt seg, og de som opptrer? Gjelder ikke flertallet,
men litt for mange til at det ble lagt godt merke til. I løpet av skoleårene på
Byfjord har vi mange fellessamlinger, med viktige fellesopplevelser i fokus.
Det å blant annet øve på å være et godt publikum er en del av
danningsprosjektet til skolen, noe vi ser vi får igjen for alle sammen i det lange
løp. Derfor er vi opptatt av dette, og jobber kontinuerlig med det på trinnene.

● Hva med bruk av mobiltelefon? Skolen er mobilfri. Flere ansatte la merke til en
del uvettig bruk blant elevene, især under forestillingene på scenen;
eksempelvis filming og snaps “bare for moro”. Det ble også observert at 
enkelte foresatte virket mer opptatt av mobilen enn det som skjedde på
scenen og blant publikum. 

Vi ønsker å unngå mest mulig forstyrrelser i respekt for de elevene med sine lærere
som har brukt ukevis til å forberede en best mulig forestilling.

Kommentar FAU: Representantene i FAU tar dette videre til TAU og følger opp til
kommende års Grunnskolens kveld og lignende arrangementer.

Innspill til tematikk og organisering av vårens foreldremøter?



I fjor arrangerte vi en felles kveld. Opplevde dårlig fremmøte, og tror det er mer
hensiktsmessig å ha flere møter, men eksempelvis slå sammen 1. og 2.trinn, 3. og 4.
og 5. og 6.trinn. Har FAU innspill til tematikk?

Kommentar FAU: FAU etterspør innspill til tematikk og opplegg blant foreldrene, for
eksempel foredrag med etterfølgende klasseromsmøter. Forslag diskuteres videre i
TAU.

Skolebiblioteket (svar på henvendelse fra FAU)

Biblioteket holdes kun åpent i skolens åpningstider. Skolene kan ikke pålegges å
holde åpent utover dette. Ei heller har skolen ressurser til å forlenge åpningstidene
utover skoleårets lengde. Det er mye for bibliotekaren å organisere, rydde og få
bøker på plass i forkant av et nytt skoleår. Derfor er det vanskelig å åpne opp for
boklån i sommerferien. 

Nye skoleregler

Vedtatt av Stavanger kommune. Den enkelte skole kan vedta lokale regler i tillegg,
men disse må samsvare med gjeldende kommunale regler. Skolen vil ta en
gjennomgang av eksisterende trivselsregler, se de i lys av det nye reglementet som
er vedtatt, og gjøre eventuelle tilpasninger. Involvering av elevrådet og FAU.

14. 24/25 – Retningslinjer sosiale medier

FAU har laget utkast til felles retningslinjer for sosiale medier som kommer til å
presenteres og gjøres tilgjengelige for foresatte og ansatte ved Byfjord. KFU inviterer
til SoMe-møte i januar. (Leif og Hildebjørg har uttalt interesse for å bli med, men vi
kan være flere.)

15. 24/25 – Trafikkvaktordning

Det var i den utsendte spørreundersøkelsen lavt engasjement for å delta i en
trafikkvaktordning. FAU mener at vi derfor har alt for lite grunnlag for at
implementere dette videre men tar det videre til TAU for diskusjon og evt. tiltak.

16. 24/25 - Økonomi.

I år kom det inn ca 24 000 kr fra salg på Grunnskolens kveld, ganske eksakt samme
gode sum som sist år. Det har blitt bevilget 10 000 kr til nye kostymer og 7 500 kr til
avslutning på 7. trinn. I kassen per i dag står 173 000 på bok.



17. 24/25 Trafikk.

Det blir ikke ekstra gangfelt ved krysningen av Neptunveien. Mangel av gangfelt ved
bensinstasjonen er fortsatt en het potet og oppleves av mange som en veldig
problematisk del av elevenes skolevei.

Trafikkansvarlig i FAU vil finne ut hvem som leverer refleksvester og til hvilket trinn,
og følge det opp nå i disse mørketider.

18. 24/25 - Eventuelt

SFO-mat. Det oppleves i perioder å ha vært mye kakespising på SFO og Seigmenn
som belønning i undervisningen. Foresatte er ansvarlige for å informere SFO om
allergier og SFO er ansvarlige for å ta høyde for allergier så at all mat skal finnes for
barn med ulike behov. Hva innebærer det å være en sukkerfri skole, og finnes det
behov for avklaring? FAU sjekker med rektor.

Ønske om å blokkere Youtube på Chromebook på alle trinn. FAU vil spørre rektor
om muligheten til å blokkere det for alle.


